
SREDNJA Srole JosrPA KozARCA
DURDENOVAC

KLASA:007-04/23-0112
URBROJ :2 I 49- 1 2-0 1 -23 -02
Durdenovac, i3. sijeenja 202J.

ZAPISNIK
23. sjednice Skolskog odbora Srednje Skole Josipa Kozarca Durdenovac, poslane

elektronskim putem 11. sijednja 2023. godine



Zapisnik

sa23. elektronske sjednice Skohkog odbora Srednje Skole Josipa Kozarca u
Eurdenovcu, od 13. sijednja 2023. godine.

Dane suglasnosti: SnjeZana eoboj, Tomislav AbidiO, ,Damir Vanek, Marija Wolf
Drozdek, Kre5imir Abidi6, Mario Dudjak, Oliver Abidii,

Odsutne suglasnost : /

Predsjednik Skolskog odbora Oiiver Abidi6 predlaie sljede6i dnevni red:

DNEVNI RED:

1. Usvajanje i razmatranje Zapisnika s prethodne sjednice Skolskog
odbora,

2. lzmjena Pravilnika o radu,
3. Natjedaj za obrazovanje odraslih,
4. T,amolba za prodrrtenje roka za izradu i obranu zavr5nog rada 3

polaznika za zanimanje badvar u programu obrazovanja odraslih.

Na poslani poziv e- mailom s prilogom, 7 dlanova Skokkog odbora izjasnilo se po todkama.

AD 1.
elanica Skohkog odbora navodi da nije pitala za prethodno obja5njenje stavke zdravstvenih
usluga od 4.000.00ka2a2A22. godinu nego traZi otrrazloienje iste stavk-e u Financijskom
planu 2a2023. godinu. Postavlja upit za5to je Financijski plan ostao isti odnosno 532 ewa.
Navodi da nije dobila pisani ni usmeni odgovor te moli da se promjena unese u zapisnik.
Voditelj radunovodstva daje pisano obrazloZenj e za zapisnik te na upit dlanice Skolskog
odbora Marije Wolf Drozdek vezan uz iznos novdanih sredstava na raspolaganjuza
sistematske preglede zaposlenika SS Durdenovac, pisano Zeli razjasniti iznos od 531 EUR.
Pri izradi financijskog plana rukovodedi se prethodnim godinama gre5kom je preradunao sam
iznos od 4.000,00 HRK, umjesto novog iznosa od 10.000,00 HRK, odnosno prevedeno u
novu valutu 1.327,00 EUR. Taj iznos je trebao biti u planu na stvarnim tro5kovima od
sredstava OBZitaj iznos je predviden za sistematske pregiede za8 zaposlenika.
Kontaktirana je Zupanija i iznos ie biti ispravljen po zavrSetku L rebalansa2I23. godine.
Slijedom toga, zaposlenici 6e mo6i iskoristiti svoje pravo na sistematski pregled.

Skolski odbor nakon elektronidkog glasovanja izjaSnjava se sa

7 glasova Zate se usvaja Zapisnik s prethodne sjednice Skolskog odbora.

AD 2.

Druga todka dnevnog reda odnosi se Izmjenu Pravilnika o radu.

U dlanku 8. predlaZe se Izmjena pravilnika o radu te se navodi:
"Zavrienpreddiplomski i diplomski sveudili5ni studij ekonomije ili integrirani preddiplomski

i diplomski sveudiliSni studij ekonomije ili visoka strudna sprema ekonomskog smjera stedena

prema ranijim propisima. "
ehnica Skolskog odbora }larija Wolf Drczdek smatra da promjena dlar.ka nije dobra te daje
Skoli potreban smjer radunovoda i nije suglasna.



etan SO Damir Vanek navodi da je iz materijala poslanog Skokkog odboru medu kojima je i
Odobrenje o zapo5ljavanju od Ministarstva znanosti i obrazovanja KLASE:602-03122-
07100905 URBROJ:533-05-22-0002 za Voditelja radunovodstva,20 sati tjedne radne obveze,
nepnno radno wijeme, neodredeno radno wijeme vidljivo daMZO nije odobrilo puno radno
vrijeme. a da je situacija u gospodarstw te5ka te je iznimno te5ko dobiti radunovodu za
zasnivanje radnog odnosa na nepuno radno wijeme. Navodi ako je u natjedaju todno
specificiran smjer radunovoda Stcoti Uiti iznimno teSko pronadi osobu koja bi bila voljna
raditi na nepuno radno vrijeme ili ie se iztagrter^ogazadizati kratko radno vrijeme u Skoli.
S tim tumadenjem podrZava izmjenu dlanka u Pravilniku o radu.

Skolski odbor nakon elektronidkog glasovanja izja5njava se sa 6 glasova Za te I Protiv od
dlanice Skolskog odbora Marije Wolf Drozdek donosi

ODLUKU

o usvajanju Izmjena Pravilnika o radu;

etanat< 8. sada glasi:
"Zavrien preddiplomski i diplomski neuitltini studij ekonomije tli integrirani preddiplomski
i diplomski sveuiiliSni studij ekanomije ili visoka struina sprema ekanomskng smjera steiena
prema ranijim propisima. "

AI) 3.

Trc6,a todka dnevnog reda odnosi se na Natjedaj za obrazovanje odraslih za Sk.god.

2022t2023.

Skolski odbor nakon elektronidkog glasovanja izja5njava se sa 7 glasova Za te donosi

/\ rr r tf t-/ tr1, ItlJUnU

o usvajanju Natjedaja za obrazovanje odraslih za Sk.god.202212023.

AD 4.

eetvrta toEka dnevnog reda odnosi se na zamolbu za produZenje rcka za izradu i obranu
zavr5nog rada 3 polaznika za zarimar$e badvar u programu obrazovanja odraslih. Rijed je o r
polaznika iz programa obrazovanja odraslih: Vedran Farka5, Stjepan Prevol5ek i Denis

Potalec. Polaznici nisu dovr5ili prekvalifikaciju u predvideno roku te im je ostala izrada i
obrana zaw5nog rada.
Skokti odbor nakon elektronidkog glasovanja izja5njava se sa 7 glasova Za te donosi



ODLUKU

o usvajanju produZenja roka za dovr5enje prekvalifikacije za 3 polaznika u zanimanju badvar
iz programa obrazovanja o&aslih

- Vedran FarkaS, Denis Potalec i Stjepan Prevolek

Zapisnidar:
Suzana Fridl, dipl.iur-

Predsjednik Skolskog odbora:
Oliver Abiii6,dipl.oec.


